

**LAPORAN MENGHADIRI LATIHAN / KURSUS / SEMINAR / BENGKEL
ANTARABANGSA YANG DIADAKAN DI MALAYSIA / LUAR NEGARA**

NAMA LATIHAN / KURSUS/ / SEMINAR / BENGKEL : 2019 Centre of Excellence for Stability Police Units (CoESPU) – 25 th Course on Civil, Police, and Military Relations in Peace Support Operations		
TARIKH: 25 Sept-22 Oct 2019	MASA: 8.00am-5.00pm	TEMPAT: Vicenza, Italy
MAKLUMAT TAJAAN / JEMPUTAN: Kerajaan Itali		
MAKLUMAT PENGANJUR / TUAN RUMAH: Centre of Excellence for Stability Police Unit (CoESPU), Vicenza, Italy		
KETUA DELEGASI MALAYSIA: SUPT. Ali bin Selamat, Jabatan Siasatan Jenayah, Bkt Aman		
KEHADIRAN WAKIL JABATAN/ AGENSI/ BAHAGIAN KDN: PDRM		
LATARBELAKANG: Tawaran mengikuti pelatihan ini diterima daripada Kedutaan Besar Itali di KL melalui Wisma Putra dan KDN yang menjemput penyertaan pegawai kanan polis Malaysia.		
PERKARA YANG INGIN DIMAKLUMKAN: Pelatihan telah mendedahkan peserta kepada modul terkini <i>Peacekeeping Operations</i> yang dikemaskini terutama dari aspek perlindungan kepada <i>non-combatants</i> , urusan dengan NGO, pendekatan perisikan, dan <i>use of force</i> berdasarkan kepada <i>case study</i> pengalaman <i>UN Peacekeeping Operations</i> di Syria dan Iraq.		
MANFAAT / PERKARA YANG DIPEROLEH / DIPELAJARI: Pelatihan tahap tinggi yang mengguna <i>UN Standard Training Modules</i> , <i>UN DPKO Guidelines</i> , <i>International Humanitarian Law</i> , dan <i>International Human Rights Law</i> telah dapat meningkatkan pengetahuan dan keupayaan pegawai kanan polis/tentera yang menyertai <i>Peace Support Operations</i> di wilayah bergolak.		
CADANGAN PENYERTAAN PEGAWAI YANG SESUAI DI MASA HADAPAN: Pegawai kanan polis berpangkat SUPT. ke atas yang pernah menyertai misi pengaman polis PBB sesuai menyertai pelatihan ini.		
LAMPIRAN: (Contoh: <i>Kenyataan Negara/ Nota Intervensi/ Foto/ Sijil dll</i>)		
LAPORAN DISEDIAKAN OLEH: (<i>Nama/ Jawatan/ Agensi/ Telefon/ Emel/ Tarikh</i>)		

NOTA:

- (i) Bahagian-Bahagian di KDN diminta untuk mengemuka laporan ini kepada Bahagian Antarabangsa KDN.
- (ii) Jabatan-Jabatan di bawah KDN diminta untuk mengemuka laporan ini kepada Bahagian Dasar yang berkaitan di KDN dengan satu salinan kepada Bahagian Antarabangsa KDN.
- (iii) Laporan perlu dikemuka dalam tempoh 3 hari selepas tamat latihan/ kursus/ seminar/ bengkel.